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Styrelsemöte 2022-02-16 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Anna Memmi, Johanna Bygdell, Johan Engström, Eva Henning, Ulf Lindahl 
och Pelle Molin, Magnus Selling 
Tid och plats: 18:00-20:00 Teamsmöte 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet öppnat. 
 

2. Protokolljusterare 
Eva Henning valdes till justerare för mötet. 
 

3. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkännes. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Styrelseprotokollet från 2022-01-18 godkänns och läggs till handlingarna med följande noteringar: 

➢ Larmfrågan fortsätter utredas (Ulf).  
➢ Aktivitetslistan läggs på hemsidan (Johan). 

 

5. Ekonomi, sponsring, budget 
Anna har ringt till ett antal företag i Härnösand med sponsringsförfrågan inför HittaUt. De flesta 
samtal har varit till företag som tidigare har sponsrat klubben. Utfallet har varit gott, hittills har c:a 
33.000 kr lovats inför 2022. Angående HittaUt så ger avtalet med Härnösands kommun c:a 80.000 
kr även under 2022. Behov av nya klubbkläder med möjligt sponsrade loggor diskuterades. 
Sponsorfilm från SCA läggs på hemsida och sociala medier. Smärre justeringar av budget 2022 är 
gjorda inför slutligt fastställande av årsmöteshandlingarna. 
 

6. Årsmötet 
Under årsmötet 14 mars 2022 så kommer troligen Anna-Lena Sjölund att vara ordförande. Göran 
och Lena Abel dela på sekreterarskapet. Ytterligare en ”ordförarassistens” kommer att behövas, för 
att t.ex. sköta kontakt med de medlemmar som är uppkopplade digitalt. Handlingarna inför 
årsmötet diskuterades i detalj och fastställdes. En motion om att ta bort alkoholförbudet i HOK-
stugan har inkommit. Styrelsen författade ett förslag till beslut till motionen, som finns med i 
årsmöteshandlingarna. Johan lägger handlingarna på hemsidan samt fysiskt i ett antal exemplar på 
HOK-stugan. Johanna mailar handlingarna till HOK´s medlemmar, bl.a. med notering om att mötet 
genomförs kombinerat fysiskt och digitalt. 
 
Styrelsen beslutade att 
Årsmötet genomförs fysiskt i HOK-stugan, men digital uppkoppling ska erbjudas för de medlemmar 
som så önskar. 
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7. Rekrytering kartkommitté, HittaUt, trivselkommittén 
Kartkommittén 
Pelle Molin kan ta på sig uppdraget som sammankallande i den blivand kartkommittén. 
 
HittaUt 
Inför hösten 2022 behöver HOK en ny sammankallande för HittaUt-kommittén, då Mattias 
Norlander inte kan ta det uppdraget längre.  
 
Trivselkommittén 
Även trivselkommittén behöver ny sammankallande då Sara Djärv har meddelat att hon inte kan åta 
sig detta längre. Ulf kontrollerar med trivselkommittén om någon annan i gruppen i kan åta sig 
uppdraget som sammankallande. 
 

8. Träningsavgift 
Förslag om att stryka träningsavgiften har diskuterats under tidigare styrelsemöte. Detta skulle 
möjligen kunna få fler barn och ungdomar att träna med HOK.  
 
Styrelsen beslutade att 
att träningsavgiften i samband med ungdomsträningar tas bort. 
 

9. Bidrag utlandsläger 
Önskemål har inkommit från HOK-ungdomen Elsa Lindahl om bidrag till en del av kostnaderna för 
ett kommande träningsläger i Spanien. 
 
Styrelsen beslutade att 
bevilja Elsa Lindahl ett bidrag á 5000 kr inför träningslägret. 
 

10. Klubbdag Vårdkasen 
Föreslås en dag i mars/apr med t.ex. slalom och fika.  
 
Styrelsen beslutade att 
genomföra klubbdag enligt förslag, möjligen en dag under helgen 9-10 april. 

 
11. Input från kommittéerna 
Styrelsen påminde sig själva om det interna uppdraget att fånga upp saker hos varje kommitté inför 
varje styrelsemöte och lämna en lägesrapport. För närvarande är följande fördelning noterad: 
HittaUt: Eva 
HärnöTrail: Eva 
Mark: Pelle 
Stug: Ulf 
Teknik: Pelle 
Trivsel: Ulf 
Ungdom: Johanna 

Arrangemang: Johan 
Kart: Magnus 
Kläd: Johanna 
Mtb-orientering: Magnus 
SkidO: Johan 
Tränings- och tävlingsprogram: Johan 
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12. Covid-restriktioner 
Eftersom nationella och lokala allmänna restriktioner är borttagna så tas anslagen om restriktioner 
ner från HOK-stugan. 
 

13. Övriga frågor 
Wifi/router 
Förslag har inkommit att beställa internetuppkoppling med möjlighet till lokalt wifi i HOK-stugan. 
 
Teknik under tävlingar 
Nytt tekniksystem kan vara på ingående. 
 
Styrelsen beslutade att 
tillfråga stugkommittén om de kan ta reda på hur internetuppkoppling till HOK-stugan tekniskt 
skulle kunna dras in och till vilken kostnad. Om kostnaden kan anses rimlig vore det bra om detta 
t.o.m. skulle kunna vara på plats vid årsmötet 14 mars. 
 

14. Förberedelser och ärenden till nästa möte  
Nästa styrelsemöte blir det konstituerande styrelsemötet med ny styrelse, i samband med årsmötet 
14 mars 2022. 
 

15. Mötet avslutas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Anna Memmi    Eva Henning 
sekreterare   ordförande    justerare 


